
Referat – Følgegruppemøde – 06/10-2022 

 

Mødet afholdes over Microsoft Teams 

 

Mødedeltagere: 

Mads Enevoldsen, Jysk Energi 

Ageeth Millenaar, Jysk Energi 

Leif Dam-Christensen, Følgegruppemedlem 

Klaus Rasmussen, Følgegruppemedlem 

Steffan Behrens, Kolding Kommune 

 

Dagsorden:  

1. Godkendelse af referat (21/9) 

2. Følgegruppen præsenterer eventuelle nye inputs 

3. Jysk Energi præsenterer nye inputs 

i. Areal og støj 

4. Borgermøde 2. 

i. Dato – Jysk Energi foreslår 2. el. 3/11 

ii. Indhold 

iii. Ekstra følgegruppemøde? 

5. Til næste gang 

 

 

 

1. Referatet fra sidste møde godkendes af alle. 

 

 

2. Følgegruppen fortæller, at de ikke har modtaget henvendelser fra naboer og andre borgere i 

Nagbøl. Jysk Energi fortæller, at de heller ikke har modtaget henvendelser. 

 

3. Jysk Energi fortæller om det nuværende projektareal, og hvordan borgerne- og følgegruppens 

inputs har ledt til en omstrukturering af projektområdet. Ageeth præsenterer arealet vha. kort 

(også vedlagt i referatet som bilag 1). På kortet er der i øvrigt illustreret placeringen af læhegn samt 

et forslag til placering af stier. 

Det pointeres, at der endnu ikke foreligger en underskrevet kontrakt på den ”nye” areal bagved 

Moveero, men at Jysk Energi i øjeblikket er i en meget positiv dialog med lodsejeren. 

Arealet langs Nagbølvej er nu ikke længere en del af projektområdet.  

Følgegruppen fortæller, at de synes, at det er fint, at der er blevet lyttet til borgernes bekymringer, 

og at der således kommer til at være afstand fra de fleste huse til solcelleparkens randområde. 

 



Jysk Energi fremlægger lidt information om støj og elektromagnetisk stråling – Oplægget 

præsenteres også på næste borgermøde. 

Jysk Energi fortæller, at der er ved at blive udarbejdet tegninger og visualiseringer af 

projektområdet, og at de endnu er kommet Jysk Energi i hænde. Disse vil i blive præsenteret for 

følgegruppen forud for det næste borgermøde. 

 

Jysk Energi fortæller, at lovgivningen ift. Energistyrelsens besøg siger, at styrelsen først kommer og 

holder oplæg om bl.a. værditabsordning i høringsperioden. Det vil sige, at det først er ifm. den 

offentlige behandling af projektet. 

 

4. Jysk Energi foreslår 2. borgermøde til afholdelse d. 2/11-2022 (ikke fastlagt). 

Følgegruppen synes det er en god idé, og ønsker at alle i Nagbøl bliver inviteret. 

Jysk Energi er enige. 

 

5. Steffan spørger følgegruppen, om der er noget der mangles i Nagbøl, eller om der er noget, 

borgerne finder irriterende. 

Leif svarer, at det ville være rart med mere gadebelysning ifm. byens start. Dette skyldes, at 

forbipasserende bilister sommetider kører lige lovligt hurtigt. Det kunne være et tiltag, som kunne 

højne trafiksikkerheden – specielt for de ”bløde” trafikanter. 

 

Tilslut aftales det, at dette referat sendes ud til mødedeltagerne fredag d. 7/10-22, og såfremt Jysk 

Energi ikke har modtaget indvendinger inden d. 14/10-22, antages referatet som værende 

godkendt og kan efterfølgende sendes ud til personerne på mailinglisten. 
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